

香港公司治理公會

(於香港成立的有限擔保公司)

CHARTERED
GOVERNANCE
Hong Kong

香港公司治理公會（前稱“香港特許秘書公會”）（公會）是唯一有權在中國香港及內地頒授“特許秘書”及“公司治理師”專業資格的機構，公會會員所持有的這雙重專業資格在國際上獲得廣泛認可。

公會已有逾70年歷史，作為特許公司治理公會（國際總會）的中國屬會，公會在國際總會的所有九個屬會，以及遍佈全球的逾40,000名會員及學員中擁有廣泛的專業影響力。公會是國際總會所有屬會中增長最快的分會，現有會員6,600名，畢業學員300名以及學員3,000名，其中41%就職於上市公司。

公會相信卓越治理創造更佳未來。公會的使命是在日益複雜的環境中推廣良好治理，並提升在工商及公共事務有效治理與高效管理中的領導力。作為在治理領域獲廣泛認可的思想引領者，公會致力於教育與宣導治理的最高標準，並推動充分考慮所有利益相關者之利益的廣泛治理實踐。

卓越治理，更佳未來。

更詳細資訊，請流覽：www.hkcg.org.hk

媒體查詢，請聯絡：

鄧秀麗女士

市場與傳訊經理

香港公司治理公會

電話: 852 2830 6038

電郵: crystal.tang@hkcg.org.hk

The Hong Kong Chartered Governance Institute

(Incorporated in Hong Kong with limited liability by guarantee)

The Hong Kong Chartered Governance Institute (HKCGI), formerly known as The Hong Kong Institute of Chartered Secretaries (HKICS), is the only qualifier of the internationally recognised Chartered Secretary and Chartered Governance Professional qualifications in Hong Kong and the Mainland of China.

With over 70 years of history and as the China Division of The Chartered Governance Institute (CGI), the Institute's reach and professional recognition extends to all of CGI's nine divisions, with more than 40,000 members and students worldwide. HKCGI is the fastest growing Division of CGI, with a current membership of over 6,600, 300 graduates and 3,000 students, with 41% of whom working in listed companies.

Believing that better governance leads to a better future, HKCGI's mission is to promote good governance in an increasingly complex world and to advance leadership in the effective governance and efficient administration of commerce, industry and public affairs. As recognised thought leaders in our field, the Institute educates and advocates for the highest standards in governance and promotes an expansive approach which takes account of the interests of all stakeholders.

Better Governance. Better Future.

For more information, please visit www.hkcgi.org.hk.

For media enquiries, please contact:

Ms. Crystal Tang

Manager, Marketing & Communications

The Hong Kong Chartered Governance Institute Tel: 852 2830 6038

Email: crystal.tang@hkcgi.org.hk

